
Bij deze zou ik graag even willen reageren  op de tijdelijke wet 
testbewijzen covid-19 die nu op stapel staat. Ik heb mij het laatste jaar 
dagelijks afgevraagd waar jullie als kabinet en  volksvertegenwoordigers 
nou in hemelsnaam mee bezig zijn... de tweedeling in de maatschappij is 
voor mijn gevoel nog nooit zo groot geweest en wordt nog groter als 
gevolg van jullie eenzijdige beleid.. 

Vanaf het moment dat de Corona-crises is begonnen zijn er wereldwijd 
al meer dan 85.000 wetenschappelijke studies geweest over allerlei 
aspecten van het corona-virus. Echter aan de koers te zien die jullie zijn 
ingeslagen als overheid dringt er niets door van al deze kennis bij de 
beleidsmakers. Men blijft maar stug de koers volgen welke men is  
ingeslagen. 

En nu deze tijdelijke wet testbewijzen. Onlangs heeft in het hoogstaande 
blad The Lancet een wetenschappelijk artikel gestaan dat de PCR-test 
een nutteloze test blijkt te zijn om aan te tonen of je het corona-virus 
hebt of dat je überhaupt besmettelijk bent. Enkele maanden geleden 
heeft de Moleculair bioloog Peter Borger  samen met nog 20 andere 
wetenschappers deze zelfde PCR-test ook na onderzoek bestempeld als 
ongeschikt voor de doeleinden waarvoor jullie de overheid deze test 
inzet, simpelweg  deze test zegt niets. Zelfs Marion Koopman verklaart in 
een interview met Thijs van den Brink dat de test geen diagnose waarde 
heeft. 

Het is voor mij en vele anderen echt onbegrijpelijk dat dit soort testen nu 
ondanks de kennis die er is toch verplicht gaan worden... Ik kan met de 
beste wil van wereld ook niet meer de goede bedoelingen ervan inzien.. 
de tweedeling zal nog veel groter worden. Met de kennis van nu is er 
geen enkel excuus voor om dit te laten gebeuren. De bevolking wordt nu 
voorzien van een wurgkoort, wat langzaam wordt aangedraaid. Het 
vervolg is natuurlijk verplichte vaccinatie.

Als men ook nog de woordkeuze van Hugo de Jonghe beziet: Ik heb 
een moeilijk jaar achter de rug, maar ik zou het voor geen goud 
willen missen. Dit is een ziekelijke opstelling en geeft de denkwijze 
weer van een psychopaat. Dit beleid heeft niets met gezondheid te 
maken, maar met machtswellust.  


